

Date: 16 December 2024

Ref.: GIH/COD/499/24

التاريخ: 16 ديسمبر 2024

الإشارة: GIH/COD/499/24

M/S Boursa Kuwait Company

السادة/ شركة بورصة الكويت للأوراق المالية

المحترمين

تحية طيبة وبعد،،

**Subject: Disclosure of the Lawsuits and
Court Judgments**

الموضوع: إفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية

With reference to the above subject, and to the provisions of Chapter (4), module ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Bylaw of law No. (7) for year 2010 and its amendments, enclosed the disclosure form of lawsuits and court judgments.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى أحكام الفصل الرابع بالكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) باللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 وتعديلاتهما، نرفق لكم نموذج الإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،

Mohammad Salah Al Ayoub
Chief Executive Officer

محمد صلاح الأيوب
الرئيس التنفيذي

Copy to Capital Markets Authority



نسخة إلى السادة هيئة أسواق المال



نموذج الإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية
Disclosure Form of Lawsuits and Court Judgements

Date	16 December 2024	16 ديسمبر 2024	التاريخ
Name of the Listed Company	Gulf Investment House "GIH"	شركة بيت الاستثمار الخليجي "الخليجي"	اسم الشركة المدرجة
Case automated no. – Lawsuit no.	Appeal No. 2203 of 2023 – Commercial Civil Government Circuit 1	الاستئناف: رقم 2203 لسنة 2023 دائرة تجاري مدني حكومة / 1	رقم القضية
Case subject matter	Investment Dar Company has filed a case against Gulf Investment House Company requesting the delegation of an expert for invalidating the official declaration of indebtedness authenticated under No. 3415 volume 6 of 2011 in favor of Gulf Investment House	قامت شركة دار الاستثمار برفع دعوى قضائية ضد شركة بيت الاستثمار الخليجي بطلب نذب خبير ببطلان إقرار دين رسمي موثق رقم 3415 جلد/6 سنة 2011، لصالح شركة بيت الاستثمار الخليجي	موضوع القضية
Judgment date	15 December 2024	15 ديسمبر 2024	تاريخ الحكم
The Court that issued the Judgment – Circuit	Court of Appeal	محكمة الاستئناف	المحكمة التي أصدرت الحكم
Parties of the Case	First: The Appellant: – Investment Dar Company (K.S.C. Closed), represented by Messrs. The Bankruptcy Trustees of Investment Dar Company who are: – Ali Owaid Rukhais – Ahmed Duaij Al Duaij – Hanadi Humoud Fahed Al Badr Second: The Appellees: – Gulf Investment House Co (K.S.C.P.) – The Undersecretary of Justice for Real Estate Registration & Authentication in his capacity – The Manager of the Execution Department at the Ministry of Justice in his capacity	أولاً: المستأنفة: – شركة دار الاستثمار (ش.م.ك مغلقة) ويمثلها السادة أمناء التفليسة لشركة دار الاستثمار وهم: – علي عويد رخيص – أحمد دعيج الدعيج – هنادي حمود فهد البدر ثانياً: المستأنف ضدها: – شركة بيت الاستثمار الخليجي (ش.م.ك عامة) – وكيل وزارة العدل لشئون التوثيق العقاري والتوثيق بصفته – مدير إدارة التنفيذ بوزارة العدل بصفته	أطراف، الدعوى
The Judgment is in favor of	Gulf Investment House Company	شركة بيت الاستثمار الخليجي	الحكم لصالح
The concluding Judgment of the Court of First Instance	The Court ruled in a commercial matter to reject the case and obligated the plaintiff to pay the expenses and twenty Dinars for attorney's fees.	حكمت المحكمة في مادة تجارية برفض الدعوى وألزمت المدعية بالمصروفات ومبلغ عشرون دينار مقابل أتعاب المحاماة.	منطوق الحكم أول درجة



[Handwritten signature]

[Handwritten signature]

The concluding Judgment of the Court of Appeal	The Court of Appeal ruled to accept the appeal with regard to procedure and, in the merits, to reject it and to confirm the appealed judgment. It obligated the appellants to bear the expenses and an amount of three hundred Kuwaiti Dinars for attorney's fees.	حكمت المحكمة بقبول الاستئناف شكلاً، وفي موضوعه برفضه وتأييد الحكم المستأنف وألزامت المستأنفين بالمصروفات ومبلغ ثلاثمائة دينار كويتي مقابل أتعاب المحاماة.	منطوق حكم الاستئناف
The concluding Judgment of the Court of Cassation	-	-	منطوق حكم التمييز
The potential effect of the Judgement on the Company	The financial impact of the judgement can't be determined at the present time.	لا يمكن تحديد الأثر المالي في الوقت الراهن.	الأثر المتوقع على الشركة نتيجة الحكم

